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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:995 Uppsägning av personal inom kollektivtrafiken

Coronapandemin slår hårt mot större delen av världen och vårt svenska 
samhälle. Den drabbar både enskilda och företag, inte minst ekonomiskt. Vi 
måste göra vad vi kan för att skydda våra medborgare, och restriktioner har 
införts för att minska smittspridningen. 

Kollektivtrafiken tappar intäkter motsvarande 1 miljard kronor i månaden till 
följd av minskat resande och på grund av att inte alla som åker kollektivt 
betalar för sin resa. Det finns en stor risk för att kollektivtrafiken har svårt att 
återhämta sig efter detta stora inkomstbortfall, med stora uppsägningar som 
sannolik följd. 

Regeringen har i sin budget tillskjutit medel för att täcka upp för en liten del av 
kollektivtrafikens förluster, men långt ifrån så mycket som behövs. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vad avser ministern att göra för att motverka uppsägningar av personal inom 
kollektivtrafiken till följd av minskat resande under coronapandemin? 

………………………………………

Jimmy Ståhl (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-15
Besvaras senast
2020-12-29
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


